
KOMISE PRO ROZVOJ SÍDLIŠŤ RADY MĚSTA KOLÍNA 

Zápis z jednání ze dne 6.5.2015 

Přítomni: Hladíková Pavlína, JUDr. Molnár Karel, Šimon Jaroslav, Šrámek Jiří, Vendlová 

Božena, Vladyka Pavel  

Hosté:   Ing. Martin Tichý - ORR, 

Omluveni: Matuška Daniel, Kováčiný Pavel 

Nepřítomni: Křapka Petr 

Program jednání komise 

1. Zahájení jednání 

   Jednání bylo zahájeno v 16:00 v zasedací místnosti ORR. 

2. Ing. Martin Tichý 

   Seznámení s dalším postupem revitalizace sídlišť v rámci dotační akce. 

   Informace o připravené zadávací dokumentaci pro kontejnerová stání na směsný 

odpad na sídlištích. Otázka předání kontejnerových stání družstvům a vlastníkům 

bytových jednotek, finanční spoluúčast. 

   Pro posouzení projektových návrhů bude vytvořena komise, do které by měl být 

delegován člen z komise pro rozvoj sídlišť v rámci pracovní skupiny. 

3. Šimon Jaroslav 

   Špatná kvalita vody na sídlišti u vodárny dokumentovaná fotografiemi zanešeného 

potrubí a vodovodních baterií. 

   Dle získaných informací od VODOSu se ve starém potrubí uvolňuje složka, která 

podporuje vznik „šupinek“, které cestují  a usazují se v potrubí. Řešením je častější 

odkalování, které se dosud provádí jen v případě nahlášeného problému. VODOS 

přislíbil provádět odkalování častěji. Dlouhodobým a finančně náročným řešením je 

výměna řádu. 

   Není tím však řešen problém s příliš tvrdou vodou, která ničí varné konvice, 

vodovodní baterie atd. na sídlištích od vodárny minimálně po Rimavskou Sobotu. I když 

je příliš tvrdá voda v normě, bylo by zapotřebí nalézt řešení pro zlepšení kvality, např. 

ředění vody z jiných zdrojů (od letiště, z Kutné Hory), revitalizace stávajících zdrojů 

nebo vyřazení méně kvalitního zdroje za Lučebními závody. Otázkou zůstává, do jaké 

míry je toto z kapacitních důvodů proveditelné. 

   Návrh – pozvat na další schůzi nebo domluvit schůzku s panem Černíkem 

z Vodohospodářského sdružení pro více informací. Podklady pro jednání připraví pan 

Šimon a pan Matuška (domluveno na minulé schůzi komise). 



4. Hladíková Pavlína 

   Návrh na oživení sídliště kulturními akcemi – hudební produkce. Komise se shodla na 

oslovení Kulturní komise. Zajistí Šrámek Jiří, který je zároveň členem Kulturní komise. 

5. Diskuze 

   Úprava okolí panelových domů – podpořit upravené záhonky a zahrádky před domy 

formou veřejné pochvaly, případně odměny pro ty, kteří se o ně starají. Členové 

komise projdou kolínská sídliště a vytipují místa k ohodnocení. Nejupravenější ve 

spolupráci s městem odměnit např. vstupenkou na Kmochův Kolín apod. 

   Kromě úpravy okolí domů členové komise zaznamenají i případné nedostatky a 

problémy jednotlivých sídlišť. Do příští schůze podají zprávu z následujících sídlišť: Na 

Zálabí – Hladíková Pavlína, U Jána – Vladyka Pavel, U vodárny – Šimon Jaroslav, Za 

Kauflandem – JUDr. Molnár Karel, Za plavečákem – Vendlová Božena. 

6. Závěr 

   Do pracovní skupiny komise projektu kontejnerových stání byly delegovány Vendlová 

Božena a Hladíková Pavlína. 

   Termín příštího jednání komise 17. 6. 2015 od 16:30. 

  

Zpracoval:  

 
 

  

Vladyka Pavel 

předseda Komise pro rozvoj sídlišť 

 

 

   

                      

                   


